



Professor Blake Brown, PhD, LLB is Chair of the Department of History at Saint Mary's University, an Adjunct Professor at the Schulich School of Law at Dalhousie University, and a member of Royal Society of Canada's College of New Scholars. He is the author of *Arming and Disarming: A History of Gun Control in Canada* (University of Toronto Press), and recently prepared a report on firearms policy for the Nova Scotia Mass Casualty Commission.

Président du Département d'histoire de l'Université Saint Mary's, le **professeur Blake Brown, Ph. D. LL. B.**, est également professeur adjoint à l'École de droit Schulich de l'Université Dalhousie et membre du Collège de nouveaux chercheurs de la Société royale du Canada. Il est l'auteur de *Arming and Disarming: A History of Gun Control in Canada* (armement et désarmement : l'histoire du contrôle des armes à feu au Canada, University of Toronto Press) et a récemment rédigé un rapport sur les politiques relatives aux armes à feu pour la Commission des pertes massives de la Nouvelle-Écosse.